

أهدافك...تمويلها يبدأ بخطوة واحدة فقط!

حوّل قرضك الشخصي إلى البنك التجاري!

Goals don't wait.

Move your Personal Loan to Commercial Bank now!

الشروط والأحكام

Terms & conditions

الأهلية

إنَّ هذا العرض متاح للعملاء القطريين والمقيمين المحولة رواتبهم لدى البنك التجاري.

يسري هذا العرض على القروض الجديدة أو القروض الإضافية (زيادة قيمة القرض الحالي) أو قروض شراع المديونية .

Eligibility

- The offer is available for Qatari and Expat customers with salary transfer to Commercial Bank.
- This offer is applicable to takeover, new or top up loans.

سعر الفائدة ومبلغ القرض

العملاء الجدد: 3.99% سنويًا للقروض المحولة من بنوك أخرى (قروض شراء المديونية) وقروض العملاء الجدد الذين يقومون بتحويل رواتبهم من بنوك أخرى إلى البنك التجاري على ألا يقل مبلغ القرض عن 100,000 ريال قطري.

- عملاء البنك التجاري الحاليين:
- 4.50% سنويًا للقروض الجديدة أو القروض الإضافية (زيادة قيمة القرض الحالي) على ألا يقل مبلغ القرض عن 200,000 ريال قطري.
- 5.00% سنويًا للقروض الجديدة أو القروض الإضافية (زيادة قيمة القرض الحالي) بقيمة تبدأ من 100,000 حتى 199,999 ريال قطري.
- أسعار الفائدة التفضيلية ثابتة خلال كامل مدة القرض.

Interest rate and Loan amount

- New to Bank customers: 3.99% p.a. for loans acquired from other banks (loan buyout) and new loans for customers transferring their salaries from other banks to Commercial Bank, with a minimum loan amount of QAR 100,000.
- Commercial Bank existing customers:
- 4.50% p.a. for new or top-up loans (increasing value of the current loan) with a minimum net loan amount of QAR 200,000.
- 5.00% p.a. for new or top-up loans (increasing value of the current loan) with a minimum net loan amount of QAR 100,000 up to QAR 199,999.
- The preferential interest rates will be fixed for the duration of the loan tenor.

مدة القرض

- الحد الأدنى لمدة القرض للقطريين: 72 شهراً.
- الحد الأدنى لمدة القرض للمقيمين: 48 شهراً.

Loan tenor

- Minimum tenor for Qataris: 72 months.
- Minimum tenor for expats: 48 months.

أهلية القروض الإضافية (زيادة قيمة القرض الحالي)

يجب أن يُستكمل 12 شهراً من تاريخ بدع القرض الحالي لكل من القطريين والمقيمين.

Top-up loans eligibility

Must have completed 12 months on the existing loan for both Qataris and expats.

في حالة السداد المبكر

سيتم تطبيق رسوم استرداد إذا تم سداد القرض الشخصي (كلياً أو جزئياً) قبل إتمام 36 شهراً من مدة القرض، تعكس هذه الرسوم الفرق بين سعر الفائدة التفضيلية في هذا العرض وسعر الفائدة الفعلية المطبقة لدى البنك التجاري من بداية فترة القرض حتى تاريخ السداد.

In the event of early settlement

In the event that the personal loan is settled (in full or partial) prior to completing 36 months, a clawback charge will be applied. This charge will reflect the difference between initially applied offer interest rate and the current standard interest rate applied by The Commercial Bank from the beginning of the loan until the settlement date.

